



ADVANCED WASTE DISPOSAL SYSTEMS

Touch-Free Sanitary Napkin Disposal

Élimination Sans Contact Des Protections Hyg eniques



PRiX

Product Brochure

Advanced Sanitary Napkin Disposal Solution

Designed to Minimize Exposure to Contents for Users & Service Personnel

The Janibell PRIX is a fully enclosed, automatically opening sanitary napkin disposal solution with an elegant design appropriate for even the highest-caliber buildings. Featuring a battery-operated, touch-free proximity sensor, PRIX sets a new standard for hygienic and economical solutions. Once deposited, waste isn't seen, touched or smelled again.



Solution d'Élimination de Serviettes Hygiéniques Avancée

Conçue pour Minimiser le Contact Avec le Contenu par les Utilisateurs et le Personnel d'entretien

Le dispositif PRIX de Janibell est une solution d'élimination de protections hygiéniques entièrement fermée et à ouverture automatique avec une ligne élégante, parfaite pour les bâtiments du plus haut standing. Avec son capteur de proximité alimenté par pile, le dispositif PRIX constitue une nouvelle norme de solutions sanitaires et économiques.

Une fois déposée, la protection n'est plus vue, touchée ni sentie.

Touch-Free Operation for Users

A battery-operated proximity sensor automatically opens and closes the PRIX's lid. With the PRIX's unique, fully-enclosed system, service personnel can dispose of the contents without touching or seeing the waste.



Opération sans Contact pour les Utilisateurs et le Personnel d'entretien

Un capteur de proximité alimenté par pile ouvre et referme le couvercle du dispositif PRIX de sorte que l'utilisateur ne doit jamais toucher le dispositif, et avec le système unique et entièrement fermé du dispositif PRIX, le personnel d'entretien peut éliminer le contenu sans le toucher ni le voir.

Heavy-Duty Construction for Commercial Use

Built to last, PRIX's materials make it doubly-strong. The lid and inside structure are made of durable ABS, while the body of the unit is also wrapped in stainless steel for extra resilience.



Construction Lourde pour Usage Commercial

Avec sa conception durable et ses matériaux robustes, le dispositif PRIX est ultra solide. Le couvercle et la structure intérieure sont en ABS résistant et le corps du dispositif est recouvert d'acier inoxydable pour une résilience accrue.

Eco-Friendly and Economical

Our unique zero-waste liner bag system and Biodegradable liner material makes Janibell the most eco-friendly solution available.



Économique et Respectueux de l'Environnement

Notre système unique de doublure intérieure zéro déchets et le matériau biodégradable des doublures font de Janibell la solution la plus écologique.

ADA Compliant



Conforme à l'ADA

The Janibell PRIX is available in 2 colors – Stainless Steel & Pearl White and 2 Size options – 2 Gal. and 3.5 Gal.

Thanks to Janibell's unique continuous liner system, disposal is quick, easy and sanitary. Plus, each liner makes at least 20 bags.

Le dispositif PRIX de Janibell est disponible en 2 couleurs – acier inoxydable et blanc perle et 2 options de tailles – 2 gallons et 3,5 gallons. Grâce au système unique de sacs en continu, l'élimination est rapide, facile et sanitaire. En outre, chaque doublure garantit au moins 20 sacs.



MPX17LS and MPX17S

MPX 17

Specifications

Model No.	MPX17S MPX17W
Size (W) x (D) x (H)	10.04" x 3.94" x 15.9" 264.2 mm x 100.1 mm x 403.9 mm
Capacity	2 Gal 7.6 L
Weight	6.7 lb 3.0 kg

Model No.	MPX17LS MPX17LW
Size (W) x (D) x (H)	10.04" x 4.2" x 26.8" 264.2 mm x 107 mm x 680 mm
Capacity	3.7 Gal 14 L
Weight	10.4 lb 4.5 kg

Colors	Stainless Steel Pearl White
Base Material	Premium Steel Construction / Welded Edges
Product Liners	Uses Janibell PX Liner Series
Power	2- "D" Batteries (Runs Over 40,000 Cycles Lasts Up to 1 Year)

Models



MPX17S
Stainless Steel



MPX17W
Pearl White



MPX17LS
Stainless Steel



MPX17LW
Pearl White

Janibell® PRIX

Advanced Sanitary Napkin Disposal Solution | Solution d'Élimination de Serviettes Hygiéniques Avancée



Batteries "D"
Piles (« D »)

Runs Over
Assure Plus de

40,000 Cycles

Lasts Up To
Dure Jusqu'à

1

Year
An

Perfect for High- and Low-Traffic Restrooms in:

Parfait pour les Toilettes Peu ou Très Fréquentées Dans les:

- Office Buildings / Immeubles de Bureaux
- Hotels & Resort / Hôtels et Lieux de Villégiature
 - Restaurants / Restaurants
 - Airports / Aéroports
 - Casinos / Casinos
 - Athletic Facilities / Complexes Sportifs
 - Shopping Centers / Shopping Centers
- Hospitals & Medical Facilities / Hôpitaux et Centres Médicaux
- Universities & Colleges / Universités et Collèges

Keep Your Ladies' Room Clean & Hygienic
Pour Tenir Propres et Sanitaires les Toilettes des Dames



12000 Jersey Court | Unit 103
Rancho Cucamonga, CA 91730

t | 888.624.4526
f | 909.947.1659
e | info@janibell.com

janibell.com